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Úvod 

Tento dokument si klade za cíl seznámit čtenáře s činn

klub uspořádal pro své členy několik zajímavých akcí 

následujícím textu se mimo jiné dočtete i o členské základně klubu a jeho vedení.

Členská základna 

Počet členů je limitován kapacitou koleje Podolí, která čítá 1074 lůžek. Můžeme prohlásit, že většina 

ubytovaných je členy klubu a mnoho z nich se aktivně podílí na budování akcí pro ostatní obyvatele. Počty členů v 

jednotlivých pololetích roku 2013 shrnuje následující tabulka. Součty dávají dohromady více než 100 %, toto z 

důvodu, že množí členové využívají více než jednu službu klubu.

 

Členů celkem: 

Z toho využívají 

Síť: 

Sportoviště: 

Hudebnu: 

Učebnu: 
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Tento dokument si klade za cíl seznámit čtenáře s činností klubu Pod-O-Lee v roce 2013

klub uspořádal pro své členy několik zajímavých akcí zaměřených především na kulturní a sportovní vyžití. V 

následujícím textu se mimo jiné dočtete i o členské základně klubu a jeho vedení. 

Počet členů je limitován kapacitou koleje Podolí, která čítá 1074 lůžek. Můžeme prohlásit, že většina 

ubytovaných je členy klubu a mnoho z nich se aktivně podílí na budování akcí pro ostatní obyvatele. Počty členů v 

shrnuje následující tabulka. Součty dávají dohromady více než 100 %, toto z 

žívají více než jednu službu klubu. 

I. Pololetí II. Pololetí

933 1044 

  

766 858 

 313 340 

32 30 

5 1 

  

Lee v roce 2013. V průběhu roku 

zaměřených především na kulturní a sportovní vyžití. V 

Počet členů je limitován kapacitou koleje Podolí, která čítá 1074 lůžek. Můžeme prohlásit, že většina zde 

ubytovaných je členy klubu a mnoho z nich se aktivně podílí na budování akcí pro ostatní obyvatele. Počty členů v 

shrnuje následující tabulka. Součty dávají dohromady více než 100 %, toto z 

II. Pololetí 
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Představenstvo 

Tak jako každý rok se nám v představenstvu vyměnilo několik lidí. 

V květnu se uskutečnily volby do pozic správců služeb. Jejich výsledek a celkové současné složení 

představenstva klubu zobrazuje následující soupis:

Předseda:   

Místopředseda:   

Správce bloku A:   

    

Správce bloku B:   

    

Správce bloku C:   

Správce bloku D:   

Správce bloku E:   

Správce bloku F:   

    

Správce sportoviště:  

Správce IP konektivity: 

Správce autority:   

Správce informačních systémů: 

Správce bezpečnosti a NEWS: 

    

Správce prezentace a propagace klubu: 

    

Kompletní aktuální seznam, včetně zástupců, lze nalézt na webové stránce www.pod.cvut.cz
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Tak jako každý rok se nám v představenstvu vyměnilo několik lidí.  

se uskutečnily volby do pozic správců služeb. Jejich výsledek a celkové současné složení 

představenstva klubu zobrazuje následující soupis: 

   Vlastimil Černý 

   Martin Černý 

   Lenka Zuská do: 31.5.2013

   Jaroslav Beneš od:31.5.13 

   Martin Hlavatý  do: 31.5.13 

   Marko Žbirka od: 31.5.13 

   Tomáš Krsička 

   Vít Luhan 

   Vít Kopeček 

   Robin Šoukal  do: 31.5.13 

   Karel Jakubů  od: 31.5.13 

   Martin Dzurov 

Správce IP konektivity:    Jakub Štollmann 

   Ján Tkačík 

Správce informačních systémů:   Ján Kobezda 

Správce bezpečnosti a NEWS:   Jan Kobliha  do: 5.6.13 

   Juraj Horňák  od: 3.12.13 

Správce prezentace a propagace klubu:  Jana Mikušová  do: 26.9.2013

   Marie Hoťková od: 3.12.13 

seznam, včetně zástupců, lze nalézt na webové stránce www.pod.cvut.cz

  

se uskutečnily volby do pozic správců služeb. Jejich výsledek a celkové současné složení 

31.5.2013 

do: 26.9.2013 

seznam, včetně zástupců, lze nalézt na webové stránce www.pod.cvut.cz 



Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee 

 
 

Hospodaření klubu 

Rozpočty 

Klub Pod-O-Lee spravuje finanční prostředky vybrané na členských poplatcích. Z těchto prostředků je každý 

semestr sestaven rozpočet, který určuje

na webových stránkách klubu v sekci Klub Pod

Rozpočet na první pololetí počítal s volným kapitálem ve výši 

kapitálem do sestavovaného rozpočtu jsou vybrané poplatky a zůstatek z minulého období.

V posledních dvou letech klub odkládá část svých finančních prostředků na tzv. síťovou rezervu. Tato 

rezerva bude sloužit pro nákup síťových prvků

konci roku 2013 byla v síťové rezervě uložena čá

Odpuštěné členské příspěvky

Aktivním členům,kteří pomáhají při realizaci klubových akcí, podílejí se na přípravě a vyhodnocování 

projektů atp. jsou odpuštěny členské poplatky. Udělování odpustků je formou odměny aktivním členům. Detailní 

přehled odpuštěných služeb lze nalézt na webu klubu v záložce Klub Pod

→ Odpustky. Pro úplnost jsou v následující tabulce uvedeny po

hodnota odpuštěných služeb. 

 

Lidí: 

Odpustky za: 
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Lee spravuje finanční prostředky vybrané na členských poplatcích. Z těchto prostředků je každý 

semestr sestaven rozpočet, který určuje, za co budou finance vynaloženy. Schválené rozpočty jsou k nahlédnutí 

na webových stránkách klubu v sekci Klub Pod-O-Lee → Představenstvo →  Dokumenty 

Rozpočet na první pololetí počítal s volným kapitálem ve výši 895 000 Kč, v druhém pololetí 

kapitálem do sestavovaného rozpočtu jsou vybrané poplatky a zůstatek z minulého období.

edních dvou letech klub odkládá část svých finančních prostředků na tzv. síťovou rezervu. Tato 

rezerva bude sloužit pro nákup síťových prvků, které mají nahradit současné a jsou na sklonku své životnosti. 

v síťové rezervě uložena částka 970 000  Kč. 

Odpuštěné členské příspěvky 

Aktivním členům,kteří pomáhají při realizaci klubových akcí, podílejí se na přípravě a vyhodnocování 

projektů atp. jsou odpuštěny členské poplatky. Udělování odpustků je formou odměny aktivním členům. Detailní 

přehled odpuštěných služeb lze nalézt na webu klubu v záložce Klub Pod-O-Lee → Představenstvo 

→ Odpustky. Pro úplnost jsou v následující tabulce uvedeny počty lidí, kterým se odpustky udělovaly a celková 

I. Pololetí II. Pololetí

68 63 

48 850 Kč 47 450 Kč

  

Lee spravuje finanční prostředky vybrané na členských poplatcích. Z těchto prostředků je každý 

za co budou finance vynaloženy. Schválené rozpočty jsou k nahlédnutí 

Dokumenty → Hospodaření. 

, v druhém pololetí 970 000 Kč. Volným 

kapitálem do sestavovaného rozpočtu jsou vybrané poplatky a zůstatek z minulého období. 

edních dvou letech klub odkládá část svých finančních prostředků na tzv. síťovou rezervu. Tato 

jsou na sklonku své životnosti. Na 

Aktivním členům,kteří pomáhají při realizaci klubových akcí, podílejí se na přípravě a vyhodnocování 

projektů atp. jsou odpuštěny členské poplatky. Udělování odpustků je formou odměny aktivním členům. Detailní 

Představenstvo → Dokumenty 

kterým se odpustky udělovaly a celková 

II. Pololetí 

Kč 
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Projekty klubu 

Síťové aktivity 

Nákup nových síťových prvků

Řešitelé – Jakub Štollman a Ján Kobezda

Ke konci roku 2012 byla velká schůze představenstva, kde se probírala budoucnost podolské 

schůzi se Představenstvo KPOD dohodlo na nákupu switchů od společnosti Cisco

prvky byly nakoupeny na základě usnesení představenstva ze dne 6.2.2013 o čerpání síťové rezervy ve výši 820 

760 Kč na dva prvky dle předložené položkové cenové nabídky. Po tomto schválení se prvky nakoupili a instalovali 

na serverovnu Bloku B dne 13.4.2013 a na serverovnu bloku E dne 12.10.2013. Hlavní výhodou modernizace 

switchů je vyšší rychlost připojení jednotlivých uživatelů 1 Gbps

dosluhují.  

Každé akce se zúčastnilo cca 5 aktivních členů a výpadek sítě trval vždy necelý den.

Wi-Fi na Blok B 

Řešitelé – Ján Kobezda, Vlastimil Černý

O víkendu 11-13.10.2013 byli instalovány na bloku B Wi

patře bloku byli instalovány 2 AP. Tento blok byl jako první pokryt Wi

2014. Pro jednotlivé AP se musela natahat nová kabeláž a jisté úpravy se nevyhnul ani rack v serve

Při této akci pomáhalo cca 10 aktivních členů celý víkend. Tento krok rekonstrukce sítě se setkal s velmi 

kladnou odezvou a tak se do budoucna plánuje další rozšíření pokrytí areálu koleje

Obnova kamerového systému klubu

Řešitelé – Ján Kobezda, David Holý

Začátkem prosince roku 2013 byl instalován nový kamerový systém. Byl zakoupen kamerový IPCorder 

KRR-4024 s pevnými disky o celkové kapacitě 12 TB. Záznam z celkem 11 kamer se již udrží dostatečně dlouhou 

dobu a ještě k tomu je jednoduchý doh
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Nákup nových síťových prvků 

Jakub Štollman a Ján Kobezda 

Ke konci roku 2012 byla velká schůze představenstva, kde se probírala budoucnost podolské 

schůzi se Představenstvo KPOD dohodlo na nákupu switchů od společnosti Cisco konkrétně model 4500. Dva tyto 

prvky byly nakoupeny na základě usnesení představenstva ze dne 6.2.2013 o čerpání síťové rezervy ve výši 820 

ředložené položkové cenové nabídky. Po tomto schválení se prvky nakoupili a instalovali 

na serverovnu Bloku B dne 13.4.2013 a na serverovnu bloku E dne 12.10.2013. Hlavní výhodou modernizace 

switchů je vyšší rychlost připojení jednotlivých uživatelů 1 Gbps a obnova již velmi starých prvků, které už 

Každé akce se zúčastnilo cca 5 aktivních členů a výpadek sítě trval vždy necelý den.

Ján Kobezda, Vlastimil Černý 

13.10.2013 byli instalovány na bloku B Wi-Fi AP od firmy Ubiquiti typ UniFi 300. Na každém 

patře bloku byli instalovány 2 AP. Tento blok byl jako první pokryt Wi-Fi signálem se zkušebním provozem do roku 

2014. Pro jednotlivé AP se musela natahat nová kabeláž a jisté úpravy se nevyhnul ani rack v serve

Při této akci pomáhalo cca 10 aktivních členů celý víkend. Tento krok rekonstrukce sítě se setkal s velmi 

kladnou odezvou a tak se do budoucna plánuje další rozšíření pokrytí areálu koleje. 

Obnova kamerového systému klubu 

, David Holý 

Začátkem prosince roku 2013 byl instalován nový kamerový systém. Byl zakoupen kamerový IPCorder 

4024 s pevnými disky o celkové kapacitě 12 TB. Záznam z celkem 11 kamer se již udrží dostatečně dlouhou 

dobu a ještě k tomu je jednoduchý dohledový systém nad záznamy. 

  

Ke konci roku 2012 byla velká schůze představenstva, kde se probírala budoucnost podolské síťe. Na této 

konkrétně model 4500. Dva tyto 

prvky byly nakoupeny na základě usnesení představenstva ze dne 6.2.2013 o čerpání síťové rezervy ve výši 820 

ředložené položkové cenové nabídky. Po tomto schválení se prvky nakoupili a instalovali 

na serverovnu Bloku B dne 13.4.2013 a na serverovnu bloku E dne 12.10.2013. Hlavní výhodou modernizace 

a obnova již velmi starých prvků, které už 

Každé akce se zúčastnilo cca 5 aktivních členů a výpadek sítě trval vždy necelý den. 

P od firmy Ubiquiti typ UniFi 300. Na každém 

Fi signálem se zkušebním provozem do roku 

2014. Pro jednotlivé AP se musela natahat nová kabeláž a jisté úpravy se nevyhnul ani rack v serverovně bloku.  

Při této akci pomáhalo cca 10 aktivních členů celý víkend. Tento krok rekonstrukce sítě se setkal s velmi 

Začátkem prosince roku 2013 byl instalován nový kamerový systém. Byl zakoupen kamerový IPCorder 

4024 s pevnými disky o celkové kapacitě 12 TB. Záznam z celkem 11 kamer se již udrží dostatečně dlouhou 
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Sportoviště 

     Rok 2013 je devátým rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít a udržet širokou 

základnu návštěvníků, která se pravidelně pohybuje na hranici 400 uživatelů. Provoz sportoviště, pod záštitou 

klubu Pod-o-Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití, ale také jako služba nabízená v areálu kolejí přispívá 

ke zvyšování standardu života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem svým členům, nejen studentům ubytovaným 

na koleji Podolí. Členem klubu se může stát kdokoli z řad akademické obce ČVUT a nově i z

Úvodní rekapitulace roku 2013

     Rok 2013 byl úspěšným rokem. Obměnou prošel tým sportoviště, kdy Miloslava Huvara a Jakuba 

Matoušů, který se odstěhovali z koleje, nahradila nová krev a to Jaroslav Krejza a Ondřej Karmazín, v

roku se k nám přidal také Matouš Cejnek. Sportoviště si

vedení sportoviště, jelikož součastnému správci bude končit v

velení dál.  

     Nákupy vybavení do sportoviště se nesly ve stylu doplňování a postupné o

Konkrétně byly dokoupeny gymnastické kruhy, TRX závěsný posilovací systém, nová sada profi kotoučů IVANKO, 

tyče a podložky na aerobic, nová repro soustava do tělocvičny a jiné.

Pravidelné akce pořádané ve sportovišti

FitBox - cvičitelka Dana Jedličková

Power Jóga – cvičitelka Michaela Onuferová

Pořádané akce 

 

Podolský bench-press IX 

 
     Již tradičně se v menze Podolí uskutečnil 9. ročník podolského benchpressu. Tento rok se akce konala 

28. 11. 2013 a zúčastnilo se 25 soutěžících 

středních. Akci provázel již tradičně Zdeněk Sedmík. Hlavní cenu do soutěže, a to trenérský kurz, věnoval Petr 

Stach, majitel věhlasné trenérské školy.

     Soutěž byla obohacena o další doplň

i obecenstva. Akce byla hodnocena velmi pozitivně a to i na internetové diskuzi na stránkách 

Prezentace Sportoviště a návštěvnost 

O prezentaci Sportoviště se starají webové stránky (

stránky sportoviště https://www.facebook.com/sportpodolee?fre

Díky akci Podolský Bench-press se o našem klubu dozvěděli lidé i ze stránek 

je odkaz na stránkách klubu Pod-o-Lee 
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Rok 2013 je devátým rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít a udržet širokou 

základnu návštěvníků, která se pravidelně pohybuje na hranici 400 uživatelů. Provoz sportoviště, pod záštitou 

Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití, ale také jako služba nabízená v areálu kolejí přispívá 

ke zvyšování standardu života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem svým členům, nejen studentům ubytovaným 

e může stát kdokoli z řad akademické obce ČVUT a nově i z

Úvodní rekapitulace roku 2013 

Rok 2013 byl úspěšným rokem. Obměnou prošel tým sportoviště, kdy Miloslava Huvara a Jakuba 

koleje, nahradila nová krev a to Jaroslav Krejza a Ondřej Karmazín, v

nám přidal také Matouš Cejnek. Sportoviště si tak nadále zachovává kontinuitu v

vedení sportoviště, jelikož součastnému správci bude končit v příštím roce druhé volební období a je čas předat 

Nákupy vybavení do sportoviště se nesly ve stylu doplňování a postupné obměny sportovního náčiní. 

Konkrétně byly dokoupeny gymnastické kruhy, TRX závěsný posilovací systém, nová sada profi kotoučů IVANKO, 

tyče a podložky na aerobic, nová repro soustava do tělocvičny a jiné. 

Pravidelné akce pořádané ve sportovišti 

itelka Dana Jedličková 

cvičitelka Michaela Onuferová 

menze Podolí uskutečnil 9. ročník podolského benchpressu. Tento rok se akce konala 

28. 11. 2013 a zúčastnilo se 25 soutěžících napříč celého spektra vysokých škol, z toho 3 soutěžící ze škol 

středních. Akci provázel již tradičně Zdeněk Sedmík. Hlavní cenu do soutěže, a to trenérský kurz, věnoval Petr 

Stach, majitel věhlasné trenérské školy. 

Soutěž byla obohacena o další doplňkové soutěže, které se potkaly s nemalým zájmem z

i obecenstva. Akce byla hodnocena velmi pozitivně a to i na internetové diskuzi na stránkách 

Prezentace Sportoviště a návštěvnost  

ci Sportoviště se starají webové stránky (http://sportoviste.pod.cvut.cz

https://www.facebook.com/sportpodolee?fref=ts, které přispívají k informovanosti členů.

press se o našem klubu dozvěděli lidé i ze stránek www.ronnie.cz

Lee http://pod.cvut.cz.  

  

Rok 2013 je devátým rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít a udržet širokou 

základnu návštěvníků, která se pravidelně pohybuje na hranici 400 uživatelů. Provoz sportoviště, pod záštitou 

Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití, ale také jako služba nabízená v areálu kolejí přispívá 

ke zvyšování standardu života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem svým členům, nejen studentům ubytovaným 

e může stát kdokoli z řad akademické obce ČVUT a nově i z jiných VŠ.  

Rok 2013 byl úspěšným rokem. Obměnou prošel tým sportoviště, kdy Miloslava Huvara a Jakuba 

koleje, nahradila nová krev a to Jaroslav Krejza a Ondřej Karmazín, v průběhu 

tak nadále zachovává kontinuitu v přípravě budoucího 

příštím roce druhé volební období a je čas předat 

bměny sportovního náčiní. 

Konkrétně byly dokoupeny gymnastické kruhy, TRX závěsný posilovací systém, nová sada profi kotoučů IVANKO, 

menze Podolí uskutečnil 9. ročník podolského benchpressu. Tento rok se akce konala 

toho 3 soutěžící ze škol 

středních. Akci provázel již tradičně Zdeněk Sedmík. Hlavní cenu do soutěže, a to trenérský kurz, věnoval Petr 

nemalým zájmem z řad soutěžících 

i obecenstva. Akce byla hodnocena velmi pozitivně a to i na internetové diskuzi na stránkách www.ronnie.cz 

http://sportoviste.pod.cvut.cz) a nově facebook 

, které přispívají k informovanosti členů. 

www.ronnie.cz. Samozřejmostí 
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Správci 

O provoz sportoviště se starali tito členové klubu. Zleva: Martin Dzurov, Peter Antolík, Ondřej Karmazín, 

Jaroslav Krejza, Martin Záveský, Eva Vondráková a Matouš Cejnek.

 

 

 
 

Tímto bych chtěl všem aktivním členům 

(Autor: 
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O provoz sportoviště se starali tito členové klubu. Zleva: Martin Dzurov, Peter Antolík, Ondřej Karmazín, 

Jaroslav Krejza, Martin Záveský, Eva Vondráková a Matouš Cejnek. 

 

 

Tímto bych chtěl všem aktivním členům poděkovat.  

(Autor: Martin Dzurov, převzatoz výroční zprávy sportoviště klubu Pod

  

O provoz sportoviště se starali tito členové klubu. Zleva: Martin Dzurov, Peter Antolík, Ondřej Karmazín, 

z výroční zprávy sportoviště klubu Pod-O-Lee) 
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Public relations 

MEZI BLOKY 

Festival MEZI BLOKY 2013 byl již osmý ročník tohoto, dnes již už tradičního, festivalu. Datum konání akce se 

jako každým rokem podřídila rektorskému volnu ČVUT. Doufáme, že se nám trochu lépe než minulý rok povedlo 

přinést studentům den plný nejen hudební zábavy přímo v areálu jejich kolejí Podolí. Organizace festivalu stála 

opět jen na studentech a přinesla nové zkušenosti. Jsme rádi, že 

vstupem zdarma.  

Ročník 2013 se může chlubit velkou pestrostí hudebních skupin, které zde vystoupily. Pro představu např. 

Sounday, K2, Airfare nebo Toxique. Celkem zahrálo šest kapel, které byly doprovázeny ještě DJ

elektro stage a další hudeba se ozývala z čajovny Alagin, z tzv. Jam stage. 

Nechyběl ani bohatý program, o který se starali sami studenti. Velmi zábavné se ukázalo lezení na co 

nejvyšší počet bas od piva. Mezi sportovní zážitky patřilo ozkou

také nechat namalovat na obličej cokoliv chtěl, protože ani facepainting nechyběl. Letošní překvapení udělalo 

radost hlavně mužským účastníkům festivalu, protože se přišly ukázat dívky ze sexyrugby.

Návštěvníci festivalu se zde mohli občerstvit podávanými klobásami a ochutnat novinku, paniny. Osvěžit se 

mohli z pestrého výběru nealkoholických i alkoholických nápojů, ale hlavně si mohli užít příjemnou atmosféru 

studentského festivalu. 

Na foto- a video- dokumentaci jsme spolupracovali s audiovizuálním centrem SH ČVUT. Oslovili jsme i další 

kluby SU ČVUT, které nám pomohly s materiálním a technickým zajištěním akce.

Dalšími partnery festivalu byly ČVUT, SU ČVUT, SÚZ ČVUT a další.

Pod-O-Day 

Pod-O-Day se stal nedílnou součástí života na koleji Podolí. Důvodem proč tato akce vznikla a stojí za to 

držet její tradici, spočívá ve sportovním vyžití a v turnajích, kterých se zájemci mohou zúčastnit a pokusit se 

vybojovat památeční medaile či poháry. Protože se akce koná začátkem května, je jedním z hlavních cílů, aby 

studenti protáhli svá těla, změřili síly v některé ze sportovních disciplín a to vše před následujícím zkouškovým 

obdobím.   

Letošní sportovní den se konal v sobotu 4. května 2013 od deváté hodiny ranní, kdy měli možnost 

dodatečně se zapsat týmy, které se nestihli zaregistrovat přes internet. Registrace probíhala přes zcela nově 

vytvořené internetové stránky akce pod

týmů a 12 jednotlivců. Pro účastníky i diváky bylo po celý den připraveno občerstvení v podobě malinovky a 

grilovaných klobás.  

Soutěžící se letos mohli zapojit do turnajů ve volejbale, fotbale a v tradičně nejobsazenějš

nohejbale. Nepostradatelným sportovním kláním, kterého se zúčastnilo 12 závodníků, byl běh na 7 km, tzv. 
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Festival MEZI BLOKY 2013 byl již osmý ročník tohoto, dnes již už tradičního, festivalu. Datum konání akce se 

rektorskému volnu ČVUT. Doufáme, že se nám trochu lépe než minulý rok povedlo 

přinést studentům den plný nejen hudební zábavy přímo v areálu jejich kolejí Podolí. Organizace festivalu stála 

opět jen na studentech a přinesla nové zkušenosti. Jsme rádi, že další ročník mohl proběhnout tradičně se 

Ročník 2013 se může chlubit velkou pestrostí hudebních skupin, které zde vystoupily. Pro představu např. 

Sounday, K2, Airfare nebo Toxique. Celkem zahrálo šest kapel, které byly doprovázeny ještě DJ

elektro stage a další hudeba se ozývala z čajovny Alagin, z tzv. Jam stage.  

Nechyběl ani bohatý program, o který se starali sami studenti. Velmi zábavné se ukázalo lezení na co 

nejvyšší počet bas od piva. Mezi sportovní zážitky patřilo ozkoušení slackline nebo skákacích bot. Každý si mohl 

také nechat namalovat na obličej cokoliv chtěl, protože ani facepainting nechyběl. Letošní překvapení udělalo 

radost hlavně mužským účastníkům festivalu, protože se přišly ukázat dívky ze sexyrugby.

íci festivalu se zde mohli občerstvit podávanými klobásami a ochutnat novinku, paniny. Osvěžit se 

mohli z pestrého výběru nealkoholických i alkoholických nápojů, ale hlavně si mohli užít příjemnou atmosféru 

taci jsme spolupracovali s audiovizuálním centrem SH ČVUT. Oslovili jsme i další 

kluby SU ČVUT, které nám pomohly s materiálním a technickým zajištěním akce. 

Dalšími partnery festivalu byly ČVUT, SU ČVUT, SÚZ ČVUT a další. 

(Autor: Stanislav Beneš, převzato

Day se stal nedílnou součástí života na koleji Podolí. Důvodem proč tato akce vznikla a stojí za to 

držet její tradici, spočívá ve sportovním vyžití a v turnajích, kterých se zájemci mohou zúčastnit a pokusit se 

bojovat památeční medaile či poháry. Protože se akce koná začátkem května, je jedním z hlavních cílů, aby 

studenti protáhli svá těla, změřili síly v některé ze sportovních disciplín a to vše před následujícím zkouškovým 

konal v sobotu 4. května 2013 od deváté hodiny ranní, kdy měli možnost 

dodatečně se zapsat týmy, které se nestihli zaregistrovat přes internet. Registrace probíhala přes zcela nově 

vytvořené internetové stránky akce pod-o-day.pod.cvut.cz. Celkově se na sportovní akci Pod

týmů a 12 jednotlivců. Pro účastníky i diváky bylo po celý den připraveno občerstvení v podobě malinovky a 

Soutěžící se letos mohli zapojit do turnajů ve volejbale, fotbale a v tradičně nejobsazenějš

nohejbale. Nepostradatelným sportovním kláním, kterého se zúčastnilo 12 závodníků, byl běh na 7 km, tzv. 

  

Festival MEZI BLOKY 2013 byl již osmý ročník tohoto, dnes již už tradičního, festivalu. Datum konání akce se 

rektorskému volnu ČVUT. Doufáme, že se nám trochu lépe než minulý rok povedlo 

přinést studentům den plný nejen hudební zábavy přímo v areálu jejich kolejí Podolí. Organizace festivalu stála 

další ročník mohl proběhnout tradičně se 

Ročník 2013 se může chlubit velkou pestrostí hudebních skupin, které zde vystoupily. Pro představu např. 

Sounday, K2, Airfare nebo Toxique. Celkem zahrálo šest kapel, které byly doprovázeny ještě DJ Aquamanem na 

Nechyběl ani bohatý program, o který se starali sami studenti. Velmi zábavné se ukázalo lezení na co 

šení slackline nebo skákacích bot. Každý si mohl 

také nechat namalovat na obličej cokoliv chtěl, protože ani facepainting nechyběl. Letošní překvapení udělalo 

radost hlavně mužským účastníkům festivalu, protože se přišly ukázat dívky ze sexyrugby. 

íci festivalu se zde mohli občerstvit podávanými klobásami a ochutnat novinku, paniny. Osvěžit se 

mohli z pestrého výběru nealkoholických i alkoholických nápojů, ale hlavně si mohli užít příjemnou atmosféru 

taci jsme spolupracovali s audiovizuálním centrem SH ČVUT. Oslovili jsme i další 

, převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

Day se stal nedílnou součástí života na koleji Podolí. Důvodem proč tato akce vznikla a stojí za to 

držet její tradici, spočívá ve sportovním vyžití a v turnajích, kterých se zájemci mohou zúčastnit a pokusit se 

bojovat památeční medaile či poháry. Protože se akce koná začátkem května, je jedním z hlavních cílů, aby 

studenti protáhli svá těla, změřili síly v některé ze sportovních disciplín a to vše před následujícím zkouškovým 

konal v sobotu 4. května 2013 od deváté hodiny ranní, kdy měli možnost 

dodatečně se zapsat týmy, které se nestihli zaregistrovat přes internet. Registrace probíhala přes zcela nově 

rtovní akci Pod-O-Day přihlásilo 20 

týmů a 12 jednotlivců. Pro účastníky i diváky bylo po celý den připraveno občerstvení v podobě malinovky a 

Soutěžící se letos mohli zapojit do turnajů ve volejbale, fotbale a v tradičně nejobsazenější disciplíně, 

nohejbale. Nepostradatelným sportovním kláním, kterého se zúčastnilo 12 závodníků, byl běh na 7 km, tzv. 
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Podolská sedmička. Ani počáteční nepřízeň počasí, jež provázela sportovní sobotní den, neodradila sportovce od 

neuvěřitelných výkonů, kterými bavili diváky, fanoušky i své spoluhráče. 

Vzhledem k velkému počtu účastníků, se končilo v pozdních odpoledních hodinách, kdy těm 

nejúspěšnějším soutěžícím byla předána památeční trika s logem akce, medaile a poháry.  

Akce prvák 

Akce prvák proběhla jako v minulých letech v prostorách menzy koleje Podolí. Cílem této akce bylo 

informovat studenty, kteří se v tomto roce ubytovali na koleji Podolí, o životě na koleji, kolejním klubu Pod

prostředí ČVUT, SÚZ a SU. Hlavní částí pr

diskuze s přítomnými hosty a akce byla zakončena prezentací zájmových kroužků kolejního klubu Pod

letošním roce samotné akci předcházel doprovodný program během týdne, kdy se stude

akademický rok. Celý týden byl vedle ubytovací kanceláře umístěn stánek, kde členové klubu Pod

nově ubytovaným studentům. Rozdával se zde „Průvodce prváka na koleji Podolí“, probíhali registrace do klubu 

Pod-O-Lee a prohlídky kolejního areálu. 

Návštěvnost akce byla okolo 150 studentů. Těmto byly podávány důležité informace v rámci prezentace a 

nadále formou diskuze s přítomnými hosty a moderátorem. Nejzajímavější dotazy v diskuzi byly odměněny 

klubovými předměty. Mezi pozvanými hosty byli například Doc. Jettmar (ČVUT), p. Příhoda (SÚZ), p. Svoboda 

(gastro úsek SÚZ), p. Hejl (SU – 

informativního letáčku „Průvodce prvá

anglického jazyka, a pomocí plakátů umístěných v areálu koleje. Peníze z Fondu studentských projektů byly 

použity na tisk propagačních materiálů a triček s mottem akce.  

Podolské Vánoce 

Podolské Vánoce se staly již tradiční akcí probíhající na naší koleji. O oblibě akce svědčí velká návštěvnost a 

každoroční zvyšování objemu prodaných nápojů. Návštěvníci mohou ochutnat nejen tradiční čaj s rumem (i bez 

rumu) a klobásy, ale také perníčky, svařené víno, grog, horké jablko a griotku, či Podolský trojboj (horké jablko s 

rumem a griotkou ),  po kterém byla neuvěřitelná poptávka.

Během celého večera probíhala soutěž ve zdobení perníčků, jenž byla vyhodnocena porotou složenou z 

členů představenstva i náhodně příchozích. Také zde byla možnost ozkoušet vánoční zvyk v podobě polibku pod 

jmelím. 

Dance dancerevolution 

DDR patří k další možnosti relaxu na koleji. Studenti mají každé úterý možnost přijít a vyzkouše

podložky, které se staly nedílnou součástí každé větší akce na koleji jako je Sushiday nebo Akce Valentýnka. Do 
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Podolská sedmička. Ani počáteční nepřízeň počasí, jež provázela sportovní sobotní den, neodradila sportovce od 

rými bavili diváky, fanoušky i své spoluhráče.  

Vzhledem k velkému počtu účastníků, se končilo v pozdních odpoledních hodinách, kdy těm 

nejúspěšnějším soutěžícím byla předána památeční trika s logem akce, medaile a poháry.  

 (Autor: Petr Melichar, převzato ze závěrečné zprávy FSP)

Akce prvák proběhla jako v minulých letech v prostorách menzy koleje Podolí. Cílem této akce bylo 

informovat studenty, kteří se v tomto roce ubytovali na koleji Podolí, o životě na koleji, kolejním klubu Pod

prostředí ČVUT, SÚZ a SU. Hlavní částí programu byla prezentace s nejdůležitějšími informacemi. Následovala 

diskuze s přítomnými hosty a akce byla zakončena prezentací zájmových kroužků kolejního klubu Pod

letošním roce samotné akci předcházel doprovodný program během týdne, kdy se stude

akademický rok. Celý týden byl vedle ubytovací kanceláře umístěn stánek, kde členové klubu Pod

nově ubytovaným studentům. Rozdával se zde „Průvodce prváka na koleji Podolí“, probíhali registrace do klubu 

rohlídky kolejního areálu.  

Návštěvnost akce byla okolo 150 studentů. Těmto byly podávány důležité informace v rámci prezentace a 

nadále formou diskuze s přítomnými hosty a moderátorem. Nejzajímavější dotazy v diskuzi byly odměněny 

pozvanými hosty byli například Doc. Jettmar (ČVUT), p. Příhoda (SÚZ), p. Svoboda 

 kolejní Akce byla propagována již během ubytovacího týdne pomocí 

informativního letáčku „Průvodce prváka na koleji Podolí“, který byl pro zahraniční studenty přeložen do 

anglického jazyka, a pomocí plakátů umístěných v areálu koleje. Peníze z Fondu studentských projektů byly 

použity na tisk propagačních materiálů a triček s mottem akce.   

 (Autor: Martin Černý, převzato ze závěrečné zprávy FSP)

Podolské Vánoce se staly již tradiční akcí probíhající na naší koleji. O oblibě akce svědčí velká návštěvnost a 

každoroční zvyšování objemu prodaných nápojů. Návštěvníci mohou ochutnat nejen tradiční čaj s rumem (i bez 

také perníčky, svařené víno, grog, horké jablko a griotku, či Podolský trojboj (horké jablko s 

rumem a griotkou ),  po kterém byla neuvěřitelná poptávka. 

Během celého večera probíhala soutěž ve zdobení perníčků, jenž byla vyhodnocena porotou složenou z 

enů představenstva i náhodně příchozích. Také zde byla možnost ozkoušet vánoční zvyk v podobě polibku pod 

DDR patří k další možnosti relaxu na koleji. Studenti mají každé úterý možnost přijít a vyzkouše

podložky, které se staly nedílnou součástí každé větší akce na koleji jako je Sushiday nebo Akce Valentýnka. Do 

  

Podolská sedmička. Ani počáteční nepřízeň počasí, jež provázela sportovní sobotní den, neodradila sportovce od 

Vzhledem k velkému počtu účastníků, se končilo v pozdních odpoledních hodinách, kdy těm 

nejúspěšnějším soutěžícím byla předána památeční trika s logem akce, medaile a poháry.   

o ze závěrečné zprávy FSP) 

Akce prvák proběhla jako v minulých letech v prostorách menzy koleje Podolí. Cílem této akce bylo 

informovat studenty, kteří se v tomto roce ubytovali na koleji Podolí, o životě na koleji, kolejním klubu Pod-O-Lee, 

ogramu byla prezentace s nejdůležitějšími informacemi. Následovala 

diskuze s přítomnými hosty a akce byla zakončena prezentací zájmových kroužků kolejního klubu Pod-O-Lee. V 

letošním roce samotné akci předcházel doprovodný program během týdne, kdy se studenti ubytovávají na nový 

akademický rok. Celý týden byl vedle ubytovací kanceláře umístěn stánek, kde členové klubu Pod-O-Lee pomáhali 

nově ubytovaným studentům. Rozdával se zde „Průvodce prváka na koleji Podolí“, probíhali registrace do klubu 

Návštěvnost akce byla okolo 150 studentů. Těmto byly podávány důležité informace v rámci prezentace a 

nadále formou diskuze s přítomnými hosty a moderátorem. Nejzajímavější dotazy v diskuzi byly odměněny 

pozvanými hosty byli například Doc. Jettmar (ČVUT), p. Příhoda (SÚZ), p. Svoboda 

kolejní Akce byla propagována již během ubytovacího týdne pomocí 

raniční studenty přeložen do 

anglického jazyka, a pomocí plakátů umístěných v areálu koleje. Peníze z Fondu studentských projektů byly 

(Autor: Martin Černý, převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

Podolské Vánoce se staly již tradiční akcí probíhající na naší koleji. O oblibě akce svědčí velká návštěvnost a 

každoroční zvyšování objemu prodaných nápojů. Návštěvníci mohou ochutnat nejen tradiční čaj s rumem (i bez 

také perníčky, svařené víno, grog, horké jablko a griotku, či Podolský trojboj (horké jablko s 

Během celého večera probíhala soutěž ve zdobení perníčků, jenž byla vyhodnocena porotou složenou z 

enů představenstva i náhodně příchozích. Také zde byla možnost ozkoušet vánoční zvyk v podobě polibku pod 

 (Autor: Marie Hoťková) 

DDR patří k další možnosti relaxu na koleji. Studenti mají každé úterý možnost přijít a vyzkoušet si taneční 

podložky, které se staly nedílnou součástí každé větší akce na koleji jako je Sushiday nebo Akce Valentýnka. Do 
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budoucna zvažujeme možnost přístupu do DDR místnosti během celého týdne.

Filmový klub 

Špetku kultury pro “Podoláky” zajišťuje Filmový klub, který se scházel jednou do měsíce v zasedací 

místnosti klubu. Před promítnutím filmů probíhá seminář na motiv tématu promítaného filmu, po programu 

následuje zhodnocení daného filmu formou diskuze. Pro účastníky zde bylo při

daných žánrů, od Hororových nocí, přes filmovou klasiku až po celé série Simpsonů. Pro účastníky bylo vždy 

připraveno občerstvení ve formě sladkých či slaných pochutin.

Klub stolních her 

Hlavním cílem Klubu stolních her HRY Pod

škol ubytovaných na kolejích ČVUT Podolí. Klub pořádá každý týden pravidelné herní večery, kde mají studenti k 

dispozici více než 100 různých deskových a spole

pobavení se s přáteli až po náročné taktické hry, které rozvíjejí strategické myšlení a logiku. Díky velké 

návštěvnosti jsou tyto večery ideální nejen k odreagování se od běžných školních i jiných povin

seznámení se s dalšími studenty ubytovaných na kolejích. 

Kromě klasických herních večerů pořádá Klub HRY Pod

turnajů v různých stolních hrách probíhající napříč semestrem. Účastníci Ligy st

jednotlivých turnajů o body do celkového bodování. Na konci semestru jsou pak tři hráči s největším počtem 

bodů oceněni výhrami poskytovanými klubem Pod

Veškeré činnosti Klubu HRY Pod

Jam session 

Zatím poslední, už pátou Jam Session vkročila tato série do druhého ročníku od své premiéry v prosinci 

2012. Za tu dobu se na pódiu vždy solidně zaplněné čajovny Alagin vystřídaly desítky muzikantů 

cvičících v podolské Hudebně po "profíky" vystupující na mainstage

napěchované Jam Session se podařilo tyto dva zdánlivě neslučitelné světy propojit a k jejímu konci si spolu zahráli 

jak "rekreační hráči" z kolejí, tak "ostřílení ma

pokusit i v rámci letošního MEZI BLOKY

Session pak pro změnu nabídla útulnou atmosféru díky působivému osvětlení pódia a

přiložená fotogalerie Stando Hradely http://gallery.pod.cvu

Poté, co jsem převzal vedení Hudebny po Honzovi Kodrlovi je mým cílem do budoucna jak Hudebnu, tak 

Jam Session rozvíjet tak, aby více propojovala jednotlivé muzikanty, seznamovala je a vytvářela příležitosti k 

vzniku nových kapel a projektů, které by v bud
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budoucna zvažujeme možnost přístupu do DDR místnosti během celého týdne. 

doláky” zajišťuje Filmový klub, který se scházel jednou do měsíce v zasedací 

místnosti klubu. Před promítnutím filmů probíhá seminář na motiv tématu promítaného filmu, po programu 

následuje zhodnocení daného filmu formou diskuze. Pro účastníky zde bylo připraveno tématické promítání 

daných žánrů, od Hororových nocí, přes filmovou klasiku až po celé série Simpsonů. Pro účastníky bylo vždy 

připraveno občerstvení ve formě sladkých či slaných pochutin. 

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

vním cílem Klubu stolních her HRY Pod-O-Lee je obohacení volnočasových aktivit studentů vysokých 

škol ubytovaných na kolejích ČVUT Podolí. Klub pořádá každý týden pravidelné herní večery, kde mají studenti k 

dispozici více než 100 různých deskových a společenských her různých typů a žánrů: od oddychových pro 

pobavení se s přáteli až po náročné taktické hry, které rozvíjejí strategické myšlení a logiku. Díky velké 

návštěvnosti jsou tyto večery ideální nejen k odreagování se od běžných školních i jiných povin

seznámení se s dalšími studenty ubytovaných na kolejích.  

Kromě klasických herních večerů pořádá Klub HRY Pod-O-Lee také Ligu stolních her, což je série pěti 

turnajů v různých stolních hrách probíhající napříč semestrem. Účastníci Ligy stolních her spolu soutěží v rámci 

jednotlivých turnajů o body do celkového bodování. Na konci semestru jsou pak tři hráči s největším počtem 

bodů oceněni výhrami poskytovanými klubem Pod-O-Lee.  

Veškeré činnosti Klubu HRY Pod-O-Lee jsou organizovány studenty. 

Zatím poslední, už pátou Jam Session vkročila tato série do druhého ročníku od své premiéry v prosinci 

2012. Za tu dobu se na pódiu vždy solidně zaplněné čajovny Alagin vystřídaly desítky muzikantů 

h v podolské Hudebně po "profíky" vystupující na mainstageMEZI BLOKY. Na květnové, doslova 

napěchované Jam Session se podařilo tyto dva zdánlivě neslučitelné světy propojit a k jejímu konci si spolu zahráli 

jak "rekreační hráči" z kolejí, tak "ostřílení mazáci" z kapely TheSpankers. O podobný zážitek bychom se chtěli 

MEZI BLOKY, kde k MainStage a ElectroStage přibude i Jam Stage. Předvánoční pak Jam 

Session pak pro změnu nabídla útulnou atmosféru díky působivému osvětlení pódia a

přiložená fotogalerie Stando Hradely http://gallery.pod.cvut.cz/main.php?g2_itemId=67111).

Poté, co jsem převzal vedení Hudebny po Honzovi Kodrlovi je mým cílem do budoucna jak Hudebnu, tak 

Jam Session rozvíjet tak, aby více propojovala jednotlivé muzikanty, seznamovala je a vytvářela příležitosti k 

vzniku nových kapel a projektů, které by v budoucnu mohly důstojně reprezentovat a propagovat nejen 

  

(Autor: Marie Hoťková) 

doláky” zajišťuje Filmový klub, který se scházel jednou do měsíce v zasedací 

místnosti klubu. Před promítnutím filmů probíhá seminář na motiv tématu promítaného filmu, po programu 

praveno tématické promítání 

daných žánrů, od Hororových nocí, přes filmovou klasiku až po celé série Simpsonů. Pro účastníky bylo vždy 

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš) 

Lee je obohacení volnočasových aktivit studentů vysokých 

škol ubytovaných na kolejích ČVUT Podolí. Klub pořádá každý týden pravidelné herní večery, kde mají studenti k 

čenských her různých typů a žánrů: od oddychových pro 

pobavení se s přáteli až po náročné taktické hry, které rozvíjejí strategické myšlení a logiku. Díky velké 

návštěvnosti jsou tyto večery ideální nejen k odreagování se od běžných školních i jiných povinností, ale také k 

Lee také Ligu stolních her, což je série pěti 

olních her spolu soutěží v rámci 

jednotlivých turnajů o body do celkového bodování. Na konci semestru jsou pak tři hráči s největším počtem 

(Autor Vojtěch Pacík) 

Zatím poslední, už pátou Jam Session vkročila tato série do druhého ročníku od své premiéry v prosinci 

2012. Za tu dobu se na pódiu vždy solidně zaplněné čajovny Alagin vystřídaly desítky muzikantů - od amatérů 

MEZI BLOKY. Na květnové, doslova 

napěchované Jam Session se podařilo tyto dva zdánlivě neslučitelné světy propojit a k jejímu konci si spolu zahráli 

záci" z kapely TheSpankers. O podobný zážitek bychom se chtěli 

, kde k MainStage a ElectroStage přibude i Jam Stage. Předvánoční pak Jam 

Session pak pro změnu nabídla útulnou atmosféru díky působivému osvětlení pódia a stolků svíčkami (viz. 

t.cz/main.php?g2_itemId=67111). 

Poté, co jsem převzal vedení Hudebny po Honzovi Kodrlovi je mým cílem do budoucna jak Hudebnu, tak 

Jam Session rozvíjet tak, aby více propojovala jednotlivé muzikanty, seznamovala je a vytvářela příležitosti k 

oucnu mohly důstojně reprezentovat a propagovat nejen 
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Hudebnu, ale i celkově klub Pod-O-Lee. Jen vloni se nám na Jam Sessions povedlo dát dohromady tři kapely, z 

nichž už dvě začínají natáčet svá dema. A kdo ví, třeba už na příštím 

vystoupit i na mainstage a ukázat tak světu, že klub kromě kvalitního připojení, svalové hmoty, potu, endorfinů a 

jiného dává příležitost i vzniku kulturních hodnot :).

K naplnění mé seznamovací vize by měly přispět i workshopy, které chy

zástupcem a technickým asistentem Honzou Návratem a na kterých chceme podolské muzikanty postupně 

seznamovat s nástroji a aparaturou dostupnou v Hudebně, ukázat jim, jak mohou nahrávat atd. Podobnou 

přidanou hodnotu by měly dostat i Jam Sessions 

komunikovat s ostatními improvizujícími muzikanty. Už naposledi jsem tedy při moderaci Jam Session příchozí 

stručně seznámil se základy takové hudební komunikace (koneckonců 

kterou právě dokončuji) a pro další akce chystáme jakés

V současnosti nejbolestivějším 'bottleneckem' podolských Jam Sessions je jednoznačně nekompromisní 

limit desáté hodiny večerní. Jednal jsem na téma jeho prolomení s paní Makulovou, která by neviděla problém v 

tom, abychom mimo zkouškové období pokračovali i po desáté hodin s tím, že stáhneme hlasitost a dle mého 

návrhu budeme hrát převážně akusticky. Zodpovědnost za udržení přiměřené 

a při první stížnosti bychom museli hraní ukončit. Řešení to však rozhodně ideální není i z toho důvodu, že 

(nehledě na čas zahájení) většina lidí vždy dorazí až mezi osmou a devátou a zrovna, když se dostávají do varu 

při poslechu hrajících je začínají svrbět prsty a díky nějakému tomu pivu v sobě se začínají uvolňovat a osmělovat 

i ti největší stydlíni - tak se musí končit, zrovna v tom nejlepším. Do budoucna by tedy stála za zvážení alternativa 

k prostoru Alagina, například zkusit se domluvit s Madonnou, která není limitována nočním klidem s tím, že Jam 

Session by se spojila vždy s kratším prezentačním koncertem některé kapely z Podolí, po kterém bychom se 

postarali i o DJing a mohlo se tak pařit vesele až do rána.

Akce Valentýnka 

V letošním roce proběhl druhý ročník Valentýnského souboje párů, které plnily úkoly na pěti stanovištích. 

Akce se účasnilo devět dvojic z nichž některé byly vytvořeny přímo na startovišti. Pro první tři páry byly 

připraveny hodnotné ceny v podobě malinového dortu, čokolád a dalších. Akce byla zakončena afterpárty v 

zasedací místnosti. 

SushiDay 

SushiDay se uskutečnila 20.4.  V rámci této akce si členové klubu mohli vyzkoušet vytvořit vlastní m

rolky. Během doprovodného programu si lidé mohli vyzkoušet DDR podložky, ochutnávky se zavázanýma očima či 

rozeznání potravin dle vůní. Samozřejmostí byla přednáška o Sushi, které se ujala Jana Mikušová. Akce byla 

zakončena promítáním filmu a následnou
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Lee. Jen vloni se nám na Jam Sessions povedlo dát dohromady tři kapely, z 

nichž už dvě začínají natáčet svá dema. A kdo ví, třeba už na příštím MEZI BLOKY bude moci ale

vystoupit i na mainstage a ukázat tak světu, že klub kromě kvalitního připojení, svalové hmoty, potu, endorfinů a 

i vzniku kulturních hodnot :). 

K naplnění mé seznamovací vize by měly přispět i workshopy, které chystáme ve spolupráci s mým 

zástupcem a technickým asistentem Honzou Návratem a na kterých chceme podolské muzikanty postupně 

seznamovat s nástroji a aparaturou dostupnou v Hudebně, ukázat jim, jak mohou nahrávat atd. Podobnou 

i Jam Sessions - všimli jsme si totiž, že lidé, ač třeba hrát sami umí, nedokáží 

komunikovat s ostatními improvizujícími muzikanty. Už naposledi jsem tedy při moderaci Jam Session příchozí 

stručně seznámil se základy takové hudební komunikace (koneckonců se touto tématikou zabývá i diplomka, 

kterou právě dokončuji) a pro další akce chystáme jakési "desatero" tipů pro jamující. 

V současnosti nejbolestivějším 'bottleneckem' podolských Jam Sessions je jednoznačně nekompromisní 

nal jsem na téma jeho prolomení s paní Makulovou, která by neviděla problém v 

tom, abychom mimo zkouškové období pokračovali i po desáté hodin s tím, že stáhneme hlasitost a dle mého 

návrhu budeme hrát převážně akusticky. Zodpovědnost za udržení přiměřené hlukové hladiny by pak byla na nás 

a při první stížnosti bychom museli hraní ukončit. Řešení to však rozhodně ideální není i z toho důvodu, že 

(nehledě na čas zahájení) většina lidí vždy dorazí až mezi osmou a devátou a zrovna, když se dostávají do varu 

při poslechu hrajících je začínají svrbět prsty a díky nějakému tomu pivu v sobě se začínají uvolňovat a osmělovat 

tak se musí končit, zrovna v tom nejlepším. Do budoucna by tedy stála za zvážení alternativa 

říklad zkusit se domluvit s Madonnou, která není limitována nočním klidem s tím, že Jam 

Session by se spojila vždy s kratším prezentačním koncertem některé kapely z Podolí, po kterém bychom se 

postarali i o DJing a mohlo se tak pařit vesele až do rána. 

V letošním roce proběhl druhý ročník Valentýnského souboje párů, které plnily úkoly na pěti stanovištích. 

Akce se účasnilo devět dvojic z nichž některé byly vytvořeny přímo na startovišti. Pro první tři páry byly 

připraveny hodnotné ceny v podobě malinového dortu, čokolád a dalších. Akce byla zakončena afterpárty v 

SushiDay se uskutečnila 20.4.  V rámci této akce si členové klubu mohli vyzkoušet vytvořit vlastní m

rolky. Během doprovodného programu si lidé mohli vyzkoušet DDR podložky, ochutnávky se zavázanýma očima či 

rozeznání potravin dle vůní. Samozřejmostí byla přednáška o Sushi, které se ujala Jana Mikušová. Akce byla 

zakončena promítáním filmu a následnou debatou, kterou vedl Martin Chytráček. 

  

Lee. Jen vloni se nám na Jam Sessions povedlo dát dohromady tři kapely, z 

bude moci alespoň jedna z nich 

vystoupit i na mainstage a ukázat tak světu, že klub kromě kvalitního připojení, svalové hmoty, potu, endorfinů a 

stáme ve spolupráci s mým 

zástupcem a technickým asistentem Honzou Návratem a na kterých chceme podolské muzikanty postupně 

seznamovat s nástroji a aparaturou dostupnou v Hudebně, ukázat jim, jak mohou nahrávat atd. Podobnou 

všimli jsme si totiž, že lidé, ač třeba hrát sami umí, nedokáží 

komunikovat s ostatními improvizujícími muzikanty. Už naposledi jsem tedy při moderaci Jam Session příchozí 

se touto tématikou zabývá i diplomka, 

V současnosti nejbolestivějším 'bottleneckem' podolských Jam Sessions je jednoznačně nekompromisní 

nal jsem na téma jeho prolomení s paní Makulovou, která by neviděla problém v 

tom, abychom mimo zkouškové období pokračovali i po desáté hodin s tím, že stáhneme hlasitost a dle mého 

hlukové hladiny by pak byla na nás 

a při první stížnosti bychom museli hraní ukončit. Řešení to však rozhodně ideální není i z toho důvodu, že 

(nehledě na čas zahájení) většina lidí vždy dorazí až mezi osmou a devátou a zrovna, když se dostávají do varu - 

při poslechu hrajících je začínají svrbět prsty a díky nějakému tomu pivu v sobě se začínají uvolňovat a osmělovat 

tak se musí končit, zrovna v tom nejlepším. Do budoucna by tedy stála za zvážení alternativa 

říklad zkusit se domluvit s Madonnou, která není limitována nočním klidem s tím, že Jam 

Session by se spojila vždy s kratším prezentačním koncertem některé kapely z Podolí, po kterém bychom se 

 (Autor: Petr Hanzel) 

V letošním roce proběhl druhý ročník Valentýnského souboje párů, které plnily úkoly na pěti stanovištích. 

Akce se účasnilo devět dvojic z nichž některé byly vytvořeny přímo na startovišti. Pro první tři páry byly 

připraveny hodnotné ceny v podobě malinového dortu, čokolád a dalších. Akce byla zakončena afterpárty v 

(Autor: Marie Hoťková) 

SushiDay se uskutečnila 20.4.  V rámci této akce si členové klubu mohli vyzkoušet vytvořit vlastní maki 

rolky. Během doprovodného programu si lidé mohli vyzkoušet DDR podložky, ochutnávky se zavázanýma očima či 

rozeznání potravin dle vůní. Samozřejmostí byla přednáška o Sushi, které se ujala Jana Mikušová. Akce byla 

(Autor: Marie Hoťková) 
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Ostatní projekty a události 

Odvlhčení hudebny 

Řešitel – Vlastimil Černý 

Na začátku roku byla vzdušná vlhkost v místnosti hudebny již příliš vysoká. V místnosti se začala objevovat 

ve velké míře plíseň. Bylo zaujato protiopatření ve formě oklepání staré plesnivé omítky a také byl zapůjčen na 2 

měsíce odvlhčovač, který problém řešil dočasně. Během této doby byl instalován nový systém odvětrávání 

předpokoje, který snížil vzdušnou vlhkost v místnost

 

Letní výpadek serverovny na bloku A

V průběhu léta došlo z důsledku příliš vysokých venkovních teplot k

ochrany selhaly a tak to bylo zjištěno až při výpadku jednotlivých serv

našem v té době hlavním hypervizoru serveru Liza. Tomu se rozpadlo diskové pole a bohužel již nešlo opravit. 

Správce informačních systémů byl v 

zásluhou bývalých správců sítě (RóbertVojčík a Richard Kuchár)

zálohám. 

Odchod serveru PO 

V listopadu došlu k pokusu o převod starého serveru PO

úspěšném vytvoření bitové kopie jeho disku. Bohužel tento virtuální server nebyl schopen provozu. Při pokusu 

znovu nahození starého železa se server již nezapnul. Než se rozchodil virtuální server,

K jeho současné funkčnosti přispěli VIP č

jim moc vděčný. 

Hledání správce bloku B 

Při velkých volbách na správce bloků se ani po druhém kole voleb nepřihlásil nikd

Na základě této situace byla dle platnýc

19:00. Uživatelům byla dána lhůta 4 hodiny před vypnutím na zařízení si věcí či podání kandidátky. Po tomto 

oznámení se zvedla velká vlna nevole proti platným předpisům, se kterými vš

k odpojení bloku došlo do cca 23:00, kdy se našli tři zájemci o vykonávání funkce Správce Bloku B. 

dohodli a jeden z nich sepsal kandidátku a získal si dostatečnou podporu ubytovaných studentů.
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Na začátku roku byla vzdušná vlhkost v místnosti hudebny již příliš vysoká. V místnosti se začala objevovat 

plíseň. Bylo zaujato protiopatření ve formě oklepání staré plesnivé omítky a také byl zapůjčen na 2 

měsíce odvlhčovač, který problém řešil dočasně. Během této doby byl instalován nový systém odvětrávání 

předpokoje, který snížil vzdušnou vlhkost v místnosti z 90% na 40% a plíseň se již neobjevuje.

na bloku A 

důsledku příliš vysokých venkovních teplot k výpadku klimatizace. Bohužel veškeré 

ochrany selhaly a tak to bylo zjištěno až při výpadku jednotlivých serverů. Tento výpadek se nejvíce podepsal na 

té době hlavním hypervizoru serveru Liza. Tomu se rozpadlo diskové pole a bohužel již nešlo opravit. 

 té době na Slovensku a mimo signál. Server se nakonec podařilo opravit

(RóbertVojčík a Richard Kuchár), kteří věděli jak na to a měli přístup k

pokusu o převod starého serveru PO (hlavní databázový server)

vytvoření bitové kopie jeho disku. Bohužel tento virtuální server nebyl schopen provozu. Při pokusu 

znovu nahození starého železa se server již nezapnul. Než se rozchodil virtuální server,

jeho současné funkčnosti přispěli VIP členové představenstva klubu (Miloslav Hůla a Peter Ivančík), za což jsem 

Při velkých volbách na správce bloků se ani po druhém kole voleb nepřihlásil nikdo na správce bloku B. 

základě této situace byla dle platných Stanov klubu Pod-O-Lee čl. 7 odst. VI. Odpojena síť na bloku 3.6.13 od 

19:00. Uživatelům byla dána lhůta 4 hodiny před vypnutím na zařízení si věcí či podání kandidátky. Po tomto 

oznámení se zvedla velká vlna nevole proti platným předpisům, se kterými všichni členové souhlasili. Nakonec 

odpojení bloku došlo do cca 23:00, kdy se našli tři zájemci o vykonávání funkce Správce Bloku B. 

nich sepsal kandidátku a získal si dostatečnou podporu ubytovaných studentů.

  

Na začátku roku byla vzdušná vlhkost v místnosti hudebny již příliš vysoká. V místnosti se začala objevovat 

plíseň. Bylo zaujato protiopatření ve formě oklepání staré plesnivé omítky a také byl zapůjčen na 2 

měsíce odvlhčovač, který problém řešil dočasně. Během této doby byl instalován nový systém odvětrávání 

i z 90% na 40% a plíseň se již neobjevuje. 

výpadku klimatizace. Bohužel veškeré 

erů. Tento výpadek se nejvíce podepsal na 

té době hlavním hypervizoru serveru Liza. Tomu se rozpadlo diskové pole a bohužel již nešlo opravit. 

té době na Slovensku a mimo signál. Server se nakonec podařilo opravit 

, kteří věděli jak na to a měli přístup k patřičným 

(hlavní databázový server) na virtuální server. Po 

vytvoření bitové kopie jeho disku. Bohužel tento virtuální server nebyl schopen provozu. Při pokusu 

znovu nahození starého železa se server již nezapnul. Než se rozchodil virtuální server, trvalo to téměř 2 týdny. 

lenové představenstva klubu (Miloslav Hůla a Peter Ivančík), za což jsem 

o na správce bloku B. 

Lee čl. 7 odst. VI. Odpojena síť na bloku 3.6.13 od 

19:00. Uživatelům byla dána lhůta 4 hodiny před vypnutím na zařízení si věcí či podání kandidátky. Po tomto 

ichni členové souhlasili. Nakonec 

odpojení bloku došlo do cca 23:00, kdy se našli tři zájemci o vykonávání funkce Správce Bloku B. Ti se navzájem 

nich sepsal kandidátku a získal si dostatečnou podporu ubytovaných studentů. 



Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee 

 
 

Bezdomovci 

Na sklonku podzimu se začali objevovat bezdomovci, kteří se přišli ohřát na kolej v

Také se začali objevovat na koleji injekční jehly v

situace, která se již nedala řešit tradičními způsoby, došlo ke vzájemné dohodě SÚZ a POD. 

Jako dočasné řešení bylo přijato opatření najmutí ochranky pro noční hodiny. Ochranka má za úkol 

obcházet celou kolej včetně vnějších a vnitřních prostor a hledat podezřelé osoby. Po určité době, kdy se

ochranka zapracovala tak již fungovala velmi dobře. Toto bylo spojeno s

kde jim znovu a znovu a znovu připomínalo, jak se mají zachovat v

Jako trvalé řešení bylo domluveno znovuobnovení systému pro

Systém má být na PIN kód pro otevření dveří. Současné dveře by se měli rekonstruovat anebo vyměnit. Dále má 

být změněn způsob automatického uzamykání dveří na magnetické zámky.

Výhled do budoucna 

Hlavní prioritou klubu v blízké budoucnosti bude renovace síťové infrastruktury, která se již blíží konci své 

životnosti. Zároveň se síťovou infrastrukturou by se měla dodělat do konce serverová infrastruktura a nový 

databázový systém. Tomuto cíli se budou muset podřídit o

tradičních akcí chtěli zachovat vytvořený standard a rozvíjet další nízkorozpočtové akce, které poslouží ke 

zpříjemnění pobytu studentů bydlících na naší koleji.

Závěr 

Závěrem bychom rádi poděkovali vše

tato spolupráce bude i nadále rozvíjet a v příštím roce společnými silami zvládneme věci, na které se letos 

nedostalo. 

Představenstvem klubu Pod-O-Lee byla výroční zpráva schválena dne: …………

Za představenstvo klubu Pod-O-Lee  

  

 Vlastimil Černý 
 Předseda klubu 
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Na sklonku podzimu se začali objevovat bezdomovci, kteří se přišli ohřát na kolej v

Také se začali objevovat na koleji injekční jehly v počtech, které byli nepřípustné. Když se začala vyhrocovat 

dičními způsoby, došlo ke vzájemné dohodě SÚZ a POD. 

Jako dočasné řešení bylo přijato opatření najmutí ochranky pro noční hodiny. Ochranka má za úkol 

obcházet celou kolej včetně vnějších a vnitřních prostor a hledat podezřelé osoby. Po určité době, kdy se

ochranka zapracovala tak již fungovala velmi dobře. Toto bylo spojeno s další osvětou studentů bydlících na koleji, 

kde jim znovu a znovu a znovu připomínalo, jak se mají zachovat v dané situaci. 

Jako trvalé řešení bylo domluveno znovuobnovení systému pro hlídání vchodů do jednotlivých budov. 

Systém má být na PIN kód pro otevření dveří. Současné dveře by se měli rekonstruovat anebo vyměnit. Dále má 

být změněn způsob automatického uzamykání dveří na magnetické zámky. 

klubu v blízké budoucnosti bude renovace síťové infrastruktury, která se již blíží konci své 

Zároveň se síťovou infrastrukturou by se měla dodělat do konce serverová infrastruktura a nový 

Tomuto cíli se budou muset podřídit ostatní aktivity vytvářené klubem. I přes to, bychom u 

tradičních akcí chtěli zachovat vytvořený standard a rozvíjet další nízkorozpočtové akce, které poslouží ke 

zpříjemnění pobytu studentů bydlících na naší koleji. 

Závěrem bychom rádi poděkovali všem, kteří se v minulém roce podíleli na chodu klubu. Doufám, že se 

tato spolupráce bude i nadále rozvíjet a v příštím roce společnými silami zvládneme věci, na které se letos 

byla výroční zpráva schválena dne: ………………………………………….

 

 Martin Černý
 Místopředseda klubu

  

Na sklonku podzimu se začali objevovat bezdomovci, kteří se přišli ohřát na kolej v počtu více než hojném. 

Když se začala vyhrocovat 

dičními způsoby, došlo ke vzájemné dohodě SÚZ a POD.  

Jako dočasné řešení bylo přijato opatření najmutí ochranky pro noční hodiny. Ochranka má za úkol 

obcházet celou kolej včetně vnějších a vnitřních prostor a hledat podezřelé osoby. Po určité době, kdy se 

další osvětou studentů bydlících na koleji, 

hlídání vchodů do jednotlivých budov. 

Systém má být na PIN kód pro otevření dveří. Současné dveře by se měli rekonstruovat anebo vyměnit. Dále má 

klubu v blízké budoucnosti bude renovace síťové infrastruktury, která se již blíží konci své 

Zároveň se síťovou infrastrukturou by se měla dodělat do konce serverová infrastruktura a nový 

statní aktivity vytvářené klubem. I přes to, bychom u 

tradičních akcí chtěli zachovat vytvořený standard a rozvíjet další nízkorozpočtové akce, které poslouží ke 

m, kteří se v minulém roce podíleli na chodu klubu. Doufám, že se 

tato spolupráce bude i nadále rozvíjet a v příštím roce společnými silami zvládneme věci, na které se letos 

………………………………. 

Martin Černý 
Místopředseda klubu 


